
RM.0002.7.8.2015                       
PROTOKÓŁ Nr 6/2015

z VIII Sesji VII kadencji Rady Miejskiej
w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 25 września 2015 roku.

Ad. 1 - 5 
- Otwarcia  sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim  o godzinie 13.00 dokonała 

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska. 

- w posiedzeniu uczestniczyło 12 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności stanowi

załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady;

– Przewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła Radnym porządek obrad załączony do niniejszego

protokołu. Za przyjęciem porządku obrad opowiedziało się 12 radnych; 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (12 radnych opowiedziało się za jego

przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było)

– na sekretarza VIII sesji powołany został Radna, Pani Halina Wawrzyniak.

Ad. 6

-  Pan  Sławomir  Bogucki  poinformował,  że  w  ostatnim  czasie  wziął  udział  w  dwóch  sesjach

nadzwyczajnych  -  w  dniu  5  sierpnia  oraz  w  dniu  18  września;  przyjmował  interesantów;

reprezentował Urząd na zewnątrz; brał udział w spotkaniach w Urzędzie Marszałkowskim oraz w

Starostwie Powiatu Radziejowskiego. Burmistrz poinformował, że wyznaczone w ostatnim czasie

środki na zakup samochodu dla zakładu komunalnego, nie wystarczą. O dalsze wyjaśnienia w tej

sprawie poprosił kierownika zakładu komunalnego, Pana Władysława Rybarczyka.

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział,  że pojazd, który ma być kupiony jest pojazdem bardzo

pożądanym bo ma HDS. W dniu wczorajszym miał odbyć się jego odbiór, ale okazało się, że ma on

wyciętą ramę z numerem, były także problemy z tłumaczeniem włoskich dokumentów, które były

nieczytelne. W rezultacie zrezygnowano z tego zakupu i trafiono do innej firmy, która produkuje

pojazdy  dla  zakładów  komunalnych.  Dodał,  że  dotychczas  obsługiwano  kosze  metodą  dość

prymitywną, a stan pojazdu i  brak homologacji  na części nie pozwala na jego użytkowanie,  bo

zagraża to  bezpieczeństwu.  Planowany do zakupu pojazd  jest  z  firmy IVECO, będzie  on mógł

zbierać  także  worki.  Cena  zakupu  samochodu  była  ustalona  na  poziomie  57  tys.  zł  netto,  a

wyznaczono w budżecie 70 tys. zł. Okazało się jednak, że obecnie proponowany do zakupu pojazd

kosztuje  prawie  94.500 zł.  W chwili  obecnej  brakuje  24.500  zł  na  zakup  samochodu,  którego

producent  jest  profesjonalny a  rok  produkcji  to  2008.  Na  ten  pojazd  wykonane  są  wszystkie

dokumenty oraz dokonano opłat.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w związku z ustaleniami dokonanymi przez Radę Miejską
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na wcześniejszym posiedzeniu komisji prosi Radnych o przedyskutowanie ponowne tego tematu.

Dodał,  że  w razie  zerwania  wcześniejszych ustaleń,  jest  w stanie  zagwarantować,  że  będą one

wykonane w roku 2016. Powiedział także, że samochód do zbiórki odpadów komunalnych musi

zostać zakupiony aby nie było konieczności podnoszenia opłat za śmieci.

- Pan Arkadiusz Rybak zapytał czy zakład komunalny nie posiada innych środków na ten cel?

- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, że zakład komunalny nie posiada wolnych środków, a

ponadto te wyznaczone wcześniej 70 tys. zł tak naprawdę są zakładu komunalnego, bo to środki

przelane do budżetu z nadwyżki. 

Ad. 7

-  Pani  Joanna  Karmowska przedstawiła  swoje  działania  między sesjami,  powiedziała  m.in.,  że

uczestniczyła  przy  organizacji  Dnia  Dziecka  w  Połajewie,  brała  udział  w  wielu  piknikach

organizowanych przez  placówki  z  terenu gminy Piotrków Kujawski,  brała  udział  w dożynkach

gminno – parafialnych w Piotrkowie Kujawskim oraz w dożynkach wojewódzkich w Kowalewie

Pomorskim,  uczestniczyła  w  zajęciach  prowadzonych  dla  dzieci  w  świetlicy  wiejskiej,  zajęcia

zakończono ogniskiem, brała udział w organizacji i prowadzeniu projektu „wieś speaking english”.

Ad. 8

- Pani Jolanta Zalesińska tytułem wprowadzenia do projektów uchwał odczytała uchwałę Regional-

nej Izby Obrachunkowej dotyczącą wyrażenia opinii w sprawie wykonania budżetu Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski za pierwsze półrocze 2015 roku. Opinia była pozytywna.

Pan Sławomir Kawczyński poprosił o 15 minut przerwy w obradach.

Pani Joanna Karmowska zarządziła 15 minut przerw w obradach sesji.

Po przerwie wznowiono obrady.

- Pani Joanna Karmowska powitała gościa przybyłego na obrady sesji, Pana Stanisława Pawlaka – 

obecnego Radnego Sejmiku Wojewódzkiego. Powiedziała, że dyskusja Radnych podczas przerwy 

na temat przeniesienia środków na zakup samochodu dla zakładu komunalnego była burzliwa.

- Pan Sławomir Kawczyński złożył wniosek o przesunięcie kwoty 25 tys. zł wyznaczonych wcze-

śniej na budowę parkingu przy Zespole Szkół i Placówek w Piotrkowie Kujawskim, na zakup samo-

chodu do zbiórki odpadów segregowanych dla zakładu komunalnego.

Głosowanie nad wnioskiem Pana Kawczyńskiego: 8 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujących

się”,  wniosek  został  przyjęty,  poprawka  do  projektu  uchwały  Nr  VIII/57/2015  została

wprowadzona.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr VIII/56/2015 zmieniającej uchwałę w spra-

wie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2015-2025.

- Pani Jolanta Zalesińska dodała, że przez dokonanie poprawki zapisy WPF nie uległy zmianie.
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Głosowanie: 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała Nr VIII/57/2015 została

przyjęta jednogłośnie.

-  Pani  Joanna Karmowska odczytała  projekt  uchwały Nr VIII/56/2015 zmieniającej  uchwałę  w

sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2015.

Zmiany w budżecie omówiła Pani Jolanta Zalesińska.

Głosowanie: 8 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się”, uchwała Nr VIII/58/2015 została

przyjęta.

Ad. 9

- Pan Krzysztof Żak złożył interpelację w sprawie doraźnego odsłonięcia zakrzewionego wyjazdu z

Chełmiczek, na drodze powiatowej Świątniki - Wąsewo oraz o to aby interweniować w tej sprawie

o utrzymywanie poboczy tej drogi w należytym stanie do powiatu.

- Pan Mariusz Wojciechowski złożył  interpelacje o naprawienie rozjeżdżonego wyjazdu z drogi

gminnej na drogę Wójcin – Bycz. Podobnie jeśli chodzi o zjazd z drogi Tomisławice – Piotrków

Kujawski,  jest  on  rozjeżdżony przez  ciężarówki,  być  może,  zdaniem Pana Radnego,  można  to

załatwić w ramach gwarancji i zrobić ten zjazd solidniej. 

- Pan Jerzy Zarzeczny złożył interpelację o utwardzenie trzech dróg na odcinku 300 metrów.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że gruz na drogi jest sukcesywnie kruszony. Poprosił on Pana

Zarzecznegoo uzgodnienie z sołtysami sołectw: Rudzk Duzy, Przedłuż i Połajewo, miejsc, na które

drogi może on być wysypany. 

- Pani Joanna Krawczak zapytała w jaki sposób będzie dzielony gruz?

-  Pan  Mariusz  Wojciechowski  zaproponował  aby  zrobiła  to  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony

Środowiska Rady Miejskiej na spotkaniu z sołtysami, po wysłuchaniu ich sugestii i opinii.

-  Pan  Sławomir  Kawczyński  przypomniał,  że  sołtysi  otrzymali  informacje  na  temat  terminu

składania  wniosków  do  budżetu.  Poprosił  aby  informowali  oni  także  na  jakie  drogi  jest

zapotrzebowanie na gruby kamień.

-  Pan Piotr  Dziubich  złożył  interpelację  o  wyznaczenie  25 tys.  zł  w budżecie  na  2016 rok na

budowę parkingu obok ZSiP w Piotrkowie Kujawskim.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że myśli, iż co do interpelacji Pana Dziubicha był czytelny w

swojej wcześniejszej wypowiedzi.

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  powiedział,  że  Burmistrz  wspomniał,  iż  dostaliśmy  nominację  do

organizacji  dożynek  wojewódzkich.  Zapytał  w jakim sensie  dostaliśmy tę  nominację  i  czy nie

można było odmówić? Jego zdaniem w obecnej sytuacji finansowej gminy Piotrków Kujawski nie

stać na organizacje takiego przedsięwzięcia, gdyż jest bardzo wiele innych potrzeb.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że Marszałek Kurzawa poprosił o to osobiście. Dodał, że

myśli, iż jeśli nasza gmina pomoże w tym przedsięwzięciu to w późniejszym terminie będzie można
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liczyć na rewanż. Powiedział także, że koszty organizacji będą obciążać gminę Piotrków Kujawski

w ¼, a pozostałe ¾ będą finansowały: powiat i województwo.

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, że organizacja tych dożynek to ogromna promocja dla

naszej gminy oraz, że gmina jest do tego zdolna. Dodał, że nigdy nie będziemy w stanie ocenić jakie

to może nam przynieść zyski.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że planuje się zaprosić ościenne gminy do współpracy, co

przyniesie dodatkowe, wymierne efekty.

- Pan Arkadiusz Rybak zapytał czy odbycie się dożynek wojewódzkich nie będzie kosztem innych

imprez? Powiedział, że uważa, że gminy piotrków Kujawski na to nie stać.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że Dni Piotrkowa Kujawskigo nie są zagrożone, podobnie,

jak dożynki.

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że uważa, że nas nie stać na to, aby dożynek wojewódzkich nie

zorganizować.

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  powiedział  do  Pani  Joanny  Karmowskiej,  że  przy  okazji  organizacji

kolejnych  dożynek  gminnych  zaprasza  do  siebie,  gdyż  dysponuje  on  adresami  takich

rękodzielników, którzy z pewnością nie odmówią przyjazdu.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że adresy rękodzielników, z którymi się kontaktowała miała

z Wierzbinka.

- Pan Marian Stramowski zapytał czy będą łatane dziury w asfaltach, np. na ul. 1 Maja?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że będą.

- Pani Joanna Karmowska zapytała kiedy Przewóz dostanie swoje lampy uliczne?

-  Pan Sławomir  Bogucki  odpowiedział,  że  lamp będzie  więcej  niż  planowano,  ale  ile  dostanie

Przewóz, jeszcze nie wie.

 

Ad. 10

- Pan Krystian Betliński zapytał czy jest już pozwolenie na przebudowę drogi 267 w Palczewie?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że zgoda już jest, a prace rozpoczną się po zakończeniu prac

w Szewcach.

- Pan Stanisław Pawlak powiedział,  że z zaciekawieniem słuchał wystąpień Radnych, którzy są

niezwykle aktywni i zaangażowani w sprawy gminy. Przedstawił stan dróg w byłym województwie

włocławskim oraz plan na remonty dróg wojewódzkich w najbliższym czasie. Powiedział, że 270

km dróg będzie przebudowanych do 2022 roku, a drogi te będą przebudowane bardzo gruntownie.

Jako pierwsza będzie przebudowana droga z Brześcia Kujawskiego do Kowala, jeszcze w 2015

roku. Powiedział, że drogi na naszym terenie są badane w zakresie podłoża. Dodał, że zauważył

tendencję, iż przekształca się drogi gminne na wojewódzkie po to aby pobrać środki z RPO dla

dużych  miejscowości,  bo  oni  nie  mogą  z  tego  korzystać.  Powiedział,  że  dobrze  się  stało,  iż
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województwo wychodzi z dożynkami w teren. Planuje się w ich organizację angażować co raz to

nowe miejscowości. Jest to ogromna promocja dla małych miejscowości bo wszyscy przyjadą sami.

Powiedział,  że  województwo zawsze  wyznacza  środki  na dożynki,  nie  mniejsze  niż  50 tys.  zł.

Poinformował, że kandyduje do Sejmu RP i chce w pracy posła wykorzystać doświadczenie nabyte

w samorządach (Burmistrz Gminy Lubraniec, Radny Sejmiku Województwa). Powiedział, że jeśli

znajdzie się w Sejmie to biuro poselskie będzie prowadził w Radziejowie.

- Pan Sławomir Bogucki poinformował, że nie będzie pisał petycji w sprawie skutków suszy, gdyż

takie pismo wystosował już Konwent Wójtów i Burmistrzów i nie ma sensu tego powielać. Dodał,

że my jako samorząd możemy udzielać pomocy rolnikom poszkodowanym przez suszę poprzez

umarzanie  im  podatków.  Jest  to  jednak  złe  wyjście  bo  my umarzając  podatki  nie  otrzymamy

subwencji wyrównawczej, ponadto nie otrzymają tej pomocy osoby, które mają ziemię o niższych

klasach. Na koniec Pan Burmistrz podziękował Panu Pawlakowi za przybycie na sesję.

-  Pan  Stanisław  Pawlak  poinformował,  że  na  najbliższej  sesji  Sejmiku  Wojwódzkiego  będzie

zabierał  głos  w  sprawie  dworca  PKS w Radziejowie.,  dodał,  że  będzie  walczył  o  ukończenie

obiektu.

- Pani Joanna Karmowska podziękowała za użyczenie sal na przeprowadzenie zajęć dla dzieci oraz

lekcji języka angielskiego, w okresie letnim. 

Ad. 11

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad VIII sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie VIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15:09

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz: /-/                                      

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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